
话题十一 科普知识与现代技术
	1.Modern telecommunication shortens the distance between people and makes communication much easier.
	现代电讯缩短了人们之间的距离，使交流变得更加容易。

	2.The journey to outer space and other planets is not a dream any more.
	去外太空和其他星球的旅行不再是个梦。

	3.Modern medicine prolongs people's life and relieves patients of sufferings from many diseases.
	现代医学延长了人们的生命，把患者从许多的疾病中解脱出来。

	4.Human cloning, which is expected to cure many serious diseases and save lives, may bring disasters of social morality.
	人类克隆，有望治愈许多严重的疾病，挽救生命，可能会带来社会道德的灾难。

	5.How to deal with the progress of science and technology properly is worth our careful consideration.
	如何正确处理科技进步是值得我们认真思考的。

	6.The new technology has been more widely adopted.
	这项新技术得到了更加广泛的采用。

	7.The development of science and technology makes our life more comfortable and convenient.
	科技的发展使得我们的生活更加舒适、方便。

	8.Science and technology have changed our life thoroughly throughout the history, especially in the last century.
	科学和技术在历史上已经彻底改变了我们的生活，特别是在上个世纪。

	9.There is no doubt that we benefit a lot from the scientific advancements in many different ways.
	毫无疑问，我们以许多不同的方式受益于科学的进步。

	10.Thanks to the development of science and technology, human society has enjoyed continuous prosperity and more convenience.
	多亏了科学技术的发展，人类社会享有了不断的繁荣和更多的便利。


